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TRANSPORT MIDDLE EAST CONTINUES TO BE THE BIGGEST
ANNUAL PORTS AND LOGISTICS EVENT IN THE MIDDLE EAST

THE 22ND EDITION OF THE TRANSPORT MIDDLE EAST 2025 EXHIBITION AND 
CONFERENCE, WHICH TOOK PLACE FROM SUNDAY 31 AUGUST UNTIL 
TUESDAY 2 SEPTEMBER 2025 IN SALALAH, DHOFAR GOVERNORATE, 
DRAWING MORE THAN 300 INTERNATIONAL EXECUTIVES, EXPERTS, AND 

SPECIALISTS TO PORT OF SALALAH. 

ــن  ــل 2025، م ــط للنق ــر الشرق الأوس ــرض ومؤتم ــن مع ــعشرون م ــة وال ــدورة الثاني ــدت ال انعق
الأحــد 31 أغســطس إلى الثلاثــاء 2 ســبتمبر 2025 فــي صلالــة بمحافظــة ظفــار، واســتقطبت أكثر 

من 300 مسؤول تنفيذي وخبير ومتخصص عالمي إلى ميناء صلالة.



Day One witnessed 70 participants joining the event with a field trip to 
Port of Salalah. The visit began at the Port's Training Center within the 
headquarters, where the participants received a brief overview of the 
port's activities. Subsequently, they embarked on a tour inside the port, 
culminating in a visit to the port's harbor. Despite being covered by the 
beautiful autumn mist, the breathtaking view of the port showcased its 
vast size and the seamless operations conducted there. In the evening, 
Port of Salalah hosted a reception for the delegation of the 22nd Middle 
East Transport Exhibition and Conference, held at Al Waha Club, 
providing the participants with an opportunity to network during the 
evening.

ــدأت  ــة. ب ــاء صلال ــة إلى مين ــارة ميداني ي ــاركًا فــي ز ــاركة 70 مش ــوم الأول مش ــهد الي وش
ــذة  ــاركون نب ــى المش ــث تلق ــيسي حي ــر الرئ ــل المق ــاء داخ ــب المين ــز تدري ــارة فــي مرك الزي
مخــتصرة عــن أنشــطة المينــاء. بعــد ذلــك، انطلــق الجميــع فــي جولــة داخــل المينــاء ختمــت 
بزيــارة إلى  مرفــأ المينــاء، حيــث كان المشــهد الــخلاب للمينــاء، رغــم تغطيتــه بضبــاب 
الخريــف الجميــل، يجســد الحجــم الكــبير والعمليــات السلســة التي تــدار هنــاك. وفــي 
المســاء، نظــم مينــاء صلالــة حفــل اســتقبال لوفــد معــرض ومؤتمــر الشرق الأوســط 
ــاح للمشــاركين فرصــة  ــادي الواحــة، ممــا أت ــم فــي ن ــذي أقي ــن، ال للنقــل الثانــي والعشري

للتواصل مساءً.

DAY ONE
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Day Two marked the start of the conference where the opening 
ceremony began auspiciously, as it took place under the patronage of 
Eng. Said bin Hamoud Al Maawali, the minister of Transport, 
Communications and Information Technology. Hosting the event, the 
Port of Salalah underscored its growing role as a key hub for regional 
logistics and trade.

شــهد اليــوم الثانــي انــطلاق فعاليــات المؤتمــر، حيــث انطلــق حفــل الافتتــاح تحــت رعايــة 
يــر النقــل والاتصــالات وتقنيــة  معــالي المهنــدس ســعيد بــن حمــود المعــولي، وز
المعلومــات والتكنولوجيــا. وقــد أكــد مينــاء صلالــة، مــن خلال اســتضافة هــذا الحــدث، 

على دوره المتنامي كمركز رئيسي للخدمات اللوجستية والتجارة الإقليمية.
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The Managing Director of Transport Events, Dr Rory Doyle expressed 
his thanks to the parties involved and was happy to state this was 
indeed one of the top edition of Transport Middle East Exhibition and 
Conference Series up to date. The Chief Corporate Affairs Officers of 
Salalah Port Services Company, Mr Mohammed Al Mashani said the 
conference aims to shape the future of transport and logistics in the 
Middle East. He highlighted that digital transformation, automation, 
and sustainability are redefining the sector, creating opportunities for 
the region to lead in global cargo and services movement.

للأطــراف  شــكره  عــن  النقــل،  لفعاليــة  العــام  المديــر  دويــل،  روري  الدكتــور  وعبرّ 
المشــاركة، وأعــرب عــن ســعادته بالقــول إن هــذه النســخة كانــت بالفعــل واحــدة مــن 
أفضــل دورات سلســلة معــارض ومؤتمــرات النقــل فــي الشرق الأوســط حتى الآن. وقــال 
المهنــدس محمــد المعــشني، الرئيــس التنفيــذي للشــؤون الشركــة بمينــاء صلالــة، إن 
المؤتمــر يهــدف إلى رســم ملامــح مســتقبل النقــل والخدمــات اللوجســتية فــي الشرق 
الأوســط. وأكــد أن التحــول الرقمــي والأتمتــة والاســتدامة تُعيــد تعريــف هــذا القطــاع، 

مما يخلق فرصًا للمنطقة لتتصدر حركة الشحن والخدمات العالمية.
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Day Two and Day Three of the event had a busy conference program, 
which featured 34 speakers, a CEO Forum panel discussion and Six 
Session themes which had presentations and working papers 
addressing critical issues in transport and logistics infrastructure 
across the Middle East and Africa. Topics include the future of smart 
ports, digitalisation in supply chains, and the deployment of advanced 
maritime safety and maintenance technologies as well as intermodal 
connectivity, Ai influence in the drive for Intelligent Logistics.

ــارك  ــث ش ــرات، حي ــافلاً بالمؤتم ــا ح ــدث برنامجً ــن الح ــث م ــي والثال ــان الثان ــهد اليوم ش
ــات  ــت جلس ــذيين، وس ــاء التنفي ــدى الرؤس ــن منت ــاش ضم ــة نق ــا، وحلق ــه 34 متحدثً في
ــا  ــت قضاي ــل تناول ــة وأوراق عم ــا تقديمي ــت عروضً ــة، تضمن ــع متنوع ــت مواضي ناقش
حيويــة فــي البنيــة التحتيــة للنقــل والخدمــات اللوجســتية فــي منطقــة الشرق الأوســط 
ــل  ــة فــي سلاس ــة، والرقمن ــئ الذكي ــتقبل الموان ــع مس ــملت المواضي ــا. وش وأفريقي
التوريــد، ونشر تقنيــات السلامــة والصيانــة البحريــة المتقدمــة، بالإضافــة إلى الربــط 

متعدد الوسائط، وتأثير الذكاء الاصطناعي في دفع عجلة اللوجستيات الذكية.

DAY TWO & THREE
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THE SIGNIFICANCE OF THE DHOFAR PAVILION AT THE TRANSPORT CONFERENCE EXTENDS 
BEYOND BEING MERELY AN EXHIBITION SPACE; IT REPRESENTS A MODEL OF PUBLIC-PRIVATE 
SECTOR SYNERGY IN ENHANCING THE TRANSPORT SECTOR. IT ALSO REFLECTS DHOFAR'S 
COMMITMENT TO INNOVATION AND SUSTAINABILITY, IN ALIGNMENT WITH OMAN’S VISION 
2040, WHICH STRIVES FOR SUSTAINABLE AND BALANCED GROWTH. THE DHOFAR PAVILION 
IS AN IMPORTANT PART OF THE TRANSPORT CONFERENCE BECAUSE IT REPRESENTS A VITAL 
AREA IN THE SULTANATE OF OMAN, SIGNIFICANTLY CONTRIBUTING TO THE LOCAL AND 

REGIONAL ECONOMY.

أهميــة ركــن ظفــار فــي مؤتمــر النقــل تتجــاوز كونــه مجــرد جنــاح عــرض؛ فهــو يُمثــل نموذجًــا للتكامــل بين القطــاعين 
العــام والخــاص فــي تعزيــز قطــاع النقــل بمحافظــة ظفــار. كمــا يعكــس التزام ظفــار بالابتــكار والتركيز على الاســتدامة، 
تماشــياً مــع رؤيــة عُمــان 2040 التي تســعى لتحقيــق نمــو مســتدام ومتــوازن. ركــن ظفــار يُعــدّ جــزءًا مهمًــا مــن مؤتمــر 

النقل لأنه يمثل منطقة حيوية في سلطنة عُمان تُسهم بشكل كبير في الاقتصاد المحلي والإقليمي.
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The Dhofar Governor's Office is a prominent governmental entity in Oman's Dhofar region, 
concentrating on regional development and governance. It bridges the national government 
with local administration, ensuring state policies and initiatives are carried out effectively. This 
office is crucial in coordinating regional projects, encouraging socioeconomic growth, and 
improving residents' quality of life by tackling key matters like education, healthcare, and 
infrastructure. Committed to sustainable development, it aims to balance progress with the 
region's unique cultural and environmental heritage, in line with Oman Vision 2040.

مكتــب محافــظ ظفــار: يعــتبر مكتــب محافــظ ظفــار جهــة حكوميــة بــارزة فــي جنــوب ســلطنة عمــان، حيــث يركــز على 
دعــم التنميــة الإقليميــة الاستراتيجيــة وتحقيــق الحكــم الرشــيد. يعمــل المكتــب كوســيط هــام بين الحكومــة المركزيــة 
والإدارة المحليــة لضمــان التنفيــذ الفعــال للسياســات والمبــادرات الحكوميــة. يلعــب دوراً محوريــاً فــي تنســيق 
المشــاريع الإقليميــة وتعزيــز النمــو الاجتماعــي والاقتصــادي، بهــدف تحــسين مســتوى معيشــة المجتمــع مــن خلال 
معالجــة أمــور أساســية مثــل التعليــم والصحــة والبنيــة التحتيــة. يــلتزم المكتــب بتوجيــه التنميــة نحــو الاســتدامة، بمــا 

يتوافق مع التراث الثقافي والبيئي المميز للمنطقة، وذلك في إطار رؤية عمان 2040.

DHOFAR GOVERNOR



TRANSPORT MIDDLE EAST CONTINUES TO BE THE BIGGEST
ANNUAL PORTS AND LOGISTICS EVENT IN THE MIDDLE EAST

Dhofar Municipality is responsible for the administration and provision of essential municipal 
services within the Dhofar Governorate. Known for its commitment to enhancing urban living, 
the municipality manages infrastructure development, including road maintenance, public 
parks, and waste management systems. It ensures that urban planning aligns with sustainable 
practices and caters to the evolving needs of residents and businesses. Dhofar Municipality 
plays a critical role in maintaining public health standards and environmental conservation, 
while also facilitating community engagement and cultural initiatives. It stands as a central 
figure in driving city improvements and fostering a vibrant, livable community in Dhofar.

 بلديــة ظفــار: تُــعنى بلديــة ظفــار بــإدارة وتقديــم الخدمــات الأساســية عبر أنحــاء المحافظــة، وتمتــاز بالتزامهــا بتحــسين 
الحيــاة الحضريــة. تديــر البلديــة بنيــة تحتيــة متنوعــة تشــمل صيانــة الطــرق والحدائــق العامــة وأنظمــة إدارة النفايــات، 
ــب  ــورة. تلع ــع المتط ــات المجتم ــتدامة واحتياج ــات المس ــع الممارس ــحضري م ــط ال ــق التخطي ــان تواف ــعى لضم وتس
بلديــة ظفــار دوراً رئيســياً فــي الحفــاظ على الصحــة العامــة وحمايــة البيئــة، كمــا تســاهم فــي تعزيــز مشــاركة المجتمــع 
وتعزيــز الأنشــطة الثقافيــة. تُعــتبر البلديــة عــنصراً فــاعلاً فــي جهــود تنميــة المدينــة، ممــا يعــزز مــن بيئــة حيويــة وجذابــة 

للعيش في ظفار.

MUNICIPALITY OF DHOFAR
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Port of Salalah is a strategic hub for global and regional trade. With its 
high capacity for handling containers and general cargo, it is 
considered one of the top ports in the Middle East. Its presence at the 
conference reflects Dhofar’s commitment to boosting maritime trade 
and developing logistical infrastructure.

ــة  ــه العالي ــة. بقدرت ــة والإقليمي ــا للتجــارة العالمي ــة محــورًا استراتيجيً ــاء صلال يعــتبر مين
على التعامــل مــع الحاويــات والبضائــع العامــة، يُعــدّ واحــدًا مــن أفضــل الموانــئ فــي 
ــة  ــارة البحري ــز التج ــار بتعزي ــس التزام ظف ــر يعك ــوده فــي المؤتم ــط. وج الشرق الأوس

وتطوير البنية التحتية اللوجستية.

PORT OF SALALAH
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Oman Chamber of Commerce and Industry – Dhofar Governate: The 
chamber contributes to stimulating industrial and commercial activity 
in the governorate. By its representation at the conference, Dhofar 
showcases its ability to attract investments and support both local 
and international projects. The chamber also works on enhancing 
partnerships with various entities to advance the transport sector.

ــاط  ــفيز النش ــهم فــي تح ــار: تس ــة ظف ــرع محافظ ــان- ف ــة عم ــارة والصناع ــة التج غرف
الصناعــي والتجــاري فــي المحافظــة. مــن خلال تمثيلهــا فــي المؤتمــر، تُبرز ظفــار قدرتهــا 
على جــذب الاســتثمارات ودعــم المشــاريع المحليــة والدوليــة. تعمــل الغرفــة أيضًــا على 

تعزيز الشراكات مع الجهات المختلفة للنهوض بقطاع النقل.

OMAN CHAMBER OF
COMMERCE AND INDUSTRY
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The Public Establishment for Industrial Estates (Madayn) : aims to 
develop industrial cities in Oman, promoting manufacturing and trade. 
Its presence at the conference demonstrates the importance of 
industrial infrastructure in driving development in Dhofar and 
positioning it as a hub for major industrial investments.

المؤسســة العامــة للمناطــق الصناعيــة (مدائــن): تســعى إلى تطويــر المــدن الصناعيــة 
ــة  ــة البني ــع والتجــارة. تواجدهــا فــي المؤتمــر يُظهــر أهمي فــي عُمــان، وتشــجيع التصني
ــتثمارات  ــزًا للاس ــا مرك ــار وجعله ــة فــي ظف ــة التنمي ــع عجل ــة فــي دف ــة الصناعي التحتي

الصناعية الكبرى.

MADAYN



BEYOND DISCUSSIONS, THE CONFERENCE PROVIDES A PLATFORM FOR TECHNOLOGY PROVIDERS 
AND SERVICE COMPANIES TO SHOWCASE INNOVATIONS, WHILE ALSO STRENGTHENING DIRECT 
COMMUNICATION BETWEEN INDUSTRY LEADERS AND DECISION-MAKERS.  THE EXHIBITION STANDS 
HAD VISITORS TEEMING TO UNDERSTAND THEIR PRODUCTS AND SERVICES WHILST CONFERENCE 
DELEGATES WERE SEEKING TO CONNECT WITH RIGHT SOLUTIONS FOR THEIR PORTS AND 
BUSINESSES. OVERALL, 30 EXHIBITORS AND 28 BRANDING PARTNERS AND 283 DELEGATES 
CONVERGED TOGETHER FOR THE 22ND TRANSPORT MIDDLE EAST WHERE MORE THAN 15 LOCAL 
AND 5 GLOBAL MEDIA COVERED THE EVENT.  THE GATHERING IS EXPECTED TO STRENGTHEN THE 
ONGOING COLLABORATION ACROSS THE MARITIME AND LOGISTICS SECTORS AND THE SUPPORT 
GIVEN FOR REGIONAL ECONOMIC GROWTH AND STEPS TO PREPARE FOR OMAN VISION 2040 FROM 

THE POINT -OF-VIEW OF TRANSPORT, LOGISTIC AND SUPPLY CHAIN SECTOR.

إلى جانــب المناقشــات، يوفــر المؤتمــر منصــةً لمقدمــي التكنولوجيــا وشركات الخدمــات لعــرض ابتكاراتهــم، مــع تعزيــز التواصــل 
المبــاشر بين رواد الصناعــة وصانعــي القــرار. وقــد شــهدت أجنحــة المعــرض إقبــالاً كــبيراً مــن الــزوار لفهــم منتجاتهــم وخدماتهــم، 
بينمــا ســعى مندوبــو المؤتمــر إلى إيجــاد الحلــول المناســبة لموانئهــم وأعمالهــم. وقــد اجتمــع 30 عارضــاً و28 شريــكاً للعلامــات 
التجاريــة و283 مندوبــاً فــي الــدورة الثانيــة والعشريــن لمعــرض ومؤتمــر النقــل فــي الشرق الأوســط، حيــث غطــت أكثر مــن 15 
وســيلة إعلام محليــة و5 وســائل إعلام عالميــة الحــدث. ومــن المتوقــع أن يعــزز هــذا التجمــع التعــاون المســتمر بين قطاعــي 
النقــل البحــري واللوجــستي، ودعــم النمــو الاقتصــادي الإقليمــي، والخطــوات اللازمــة للتحــضير لرؤيــة عُمــان 2040 مــن منظــور 

قطاع النقل واللوجستيات وسلسلة التوريد.

TRANSPORT MIDDLE EAST CONTINUES TO BE THE BIGGEST
ANNUAL PORTS AND LOGISTICS EVENT IN THE MIDDLE EAST
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TRANSPORT MIDDLE EAST CONTINUES TO BE THE BIGGEST
ANNUAL PORTS AND LOGISTICS EVENT IN THE MIDDLE EAST

معرض ومؤتمر النقل في الشرق الأوسط ٢٠٢٥م
 أكبر حدث سنوي للموانئ واللوجستيات في الشرق الأوسط

من ٣١ أغسطس إلى ٢ سبتمبر ٢٠٢٥
صلالة ،سلطنة عمان

AUG 31 TO
SEP 2, 2025

MILLENIUM RESORT, SALALAH,
SULTANATE OF OMAN


